
Zápis č,12/20t1
z jednani Zastupitelstva obce (Zo) konaného dne 26.9.201I od 18.00 hod v zasedací

místnosti oU
PřítoÍmi:J.Halasníková' Ing.J.Kladníček,v.Pátková, V.Jeřalovri P.Voves, Bc.J.Gallo' M.Janovský
MvDr'M.Russ, MUDI'M.Kaďec, J.Godík, Ing.R.Anděl, L.Micháek

omluveni: M.Pátra' Y.Juklíčková, L.Rampouch
Hosté: p.Křížová' p'Braun, p.Kadlecová, p.staňková' p.Panták
Jednání řídila Jindřiška Halasníková - starostka obce.

v úvodu jednání starostka přivíta1a zasfupitele a konstatovala' že zasfupitelstvo bylo řádně svolráno a
lahlríšeno. Je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, takže jednání je usnrášeníschopné.
Přítomní byli upozoměni na poŤizováď zvukového ziunamll zjedláni a upozoměni na vypnutí
mobilních telefonů.

ověřovateli zápisu z jednání zasfupitelsfua byli určeni: Ing.J.K1adníček' Ing.R.Anděl
Zapisovaíelkou zápisu byla určena p.Macková.
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvěšen na uřední desce a intemeto!ých
stránkách obce. Připomínky k němu nebyly žádné'

Kontrola usnesení Zo ě.9D01l:
9/J Zo pověřuje starostku obce jednat s fiÍmou Marius Pedersen a.s., o uzavření smlouly o dílo na
údrŽbu veřejné zeleně dle navržené ceny. sm1ouva uza!ťena dne 4.8.2011.Ing. Kladníček dopJrril,že
se jedná o úpravu plochy u fotbďového hřiště.
Kontola usneseni Zo ě. I0D0|1 :
10/D Zo schvaluje uzavření smlouvy o dílo na vestavbu sociálního zařízení v MŠ s firmou E|go CZ,
s.r.o. Smlouva uzavřena dne l8.7.2011.
Kontola usnesení Zo ě. ||DI|I :
11/B zo schvaluje uzavření smlowy o díIo s fiImou D.veselý sloup v Čechách na opra1u nosné
konstnrkce kolu MŠ' Smlouva walŤena dne 1.8'201l.

Usn€sení Ro ě' l0/20l1 ze dne 12.9.201]' bylo přiloženo k pozviínc€ na zastupitelstvo. Toto
usnesení je nedílnou souěástí ápisu'
Parrí Jeřalová upozomila na bod 10/E , kde je omylem uvedeno č.p. 314/4 a má bý správně č.p.
34'7l4.A dáLe se dotáaala na bod lo/H na odstranění dopravní aačky parkoviště podélné ýání na
chodníLu. Ing' Kladníček poádal Bc.Galla o vysvětled'Bc.Gallo uvedl, že pokud se značka odstraní
je ulice obousměmá a musí tedy b1't zachován jízdní pruh 6 metrů a není možné parkovat ani na
jedné straně. Starostka doplnil4 že úpravu dopravního znařnni je nutné řešit společně s odborem
dopravy v C.Lípě a Policií CR' kde dle jejího nrázoru se v případě p'Galla jedná o střet zájmú. Pan
Gallo souhlasil, že v tomto případě by rozhodnutí psal jeho nadřízený, přítoÍEté sezlr.imil s výsledky
aĎkety , kteÍou provedl v dané ulici. Z ankety jednoznačně lTplývá že občané si přejí zachovat
současný stav. Pan Panták doplnil, že se jedná hlavně o sousedský spor dvou lodin' stalostka
doporučila vyřešit si nejprve sousedské vztahy. Pan Micháek naltlrl zrušit usnesení rady obce č.
10/H.

Návrh usneseníi
Zo souhlasí se Zušením usnesení Ro č.10/H
PÍo:ll Ploti:o
Náwh bvl přiiat

zdržel se:1 (Pátková)
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Starcstka přitomné seznámila s pÍogramem zasedání zastupitelsfua a nalŤhla prohodit bod I zabod 2
z důvodu uvolnění finančních prostředků na rekonstrukci Ms nad íárnec původních smluv.

Návrh usnesení:
Zo schvaluje změnu programu-gohodit bod l za bod 2.
Proilz Protiio ZdňeI se:O
Návrh bvl přiiat

Návrh usnesení:
Zo schvaluje program jedníní dle nalržené změny.
Pro: l2 Proti:0 ZÁtž*I se..0
Návrh bvl ořiiat

Program:

l. MŠ - opraly a rozšíření rekonsÍukce
2, Rozpoétoyá změna č. 3D0ÍI
3' Dotace _ ProgÍam obnory venkova
4. Diskuze + ruzné

1) MŠ - opraly a rozšířeni rekonstrukce
staŤostka přítomné seznámila s pracemi, které bylo nutné při rckonstrukcí jak koYu tak sociálního
zďízeni v Ms provést' Při odkrýí podlahy v půdních prostonich bylo zjištěno, že škvára a cihly
zatěžuji strop a nosné stěny vahou Žuuba 30 tun. vš€ bylo konzultováno se statikem' !Íeý nawlú
nové řešeni podpěmé stolice pro kov.Nebyl nutný zásah do řídy v l.paae. Bylo nutrré položit
izolaci novou a ošetřit všechny ďevěné prvky ochmrmým nátěrem. Zárcveň byla uděliína nová
podlaha v půdních prostorách. Pří vestavE sociálního zďízení v přízemí bylo zjištěno, že vodovodní
přípojka je prasklá a voda se vsakuje jak do podlahy tak do nosné stěny meá třídou a původní
umyvátnou. Podlahu bylo nutné demontovat, odstanit naslíklý materiál a položit novou betonovou
podlahu'Vzhledem k tomu , že se počítá s rekonstrukcí topného systému bylo nainstalováno vedení
nové včetDě ladiátolu. A zíroveň došlo ke snížení stropu a instalaci nového osvětlení. Při
rekonstrukci by|a zjištěna porucha na dešťové kanalizaci, kterou bylo nutrré vyčistit a doplnit izolaai'
aby nedocházelo k vlhnutí vnějších stěn budovy. K rekonstrukci školky bude věnováno jedno číslo
Sosnováčktt.
Při rekonstrukci krovu je nutné uzavření smlouvy o dílo s firmou Koníček sosnová na částku
99.638'--Kč včetně DPH. S frrmou Elgo cZ je nutné uza!ťení sÍnlouvy o dílo na částku 87.ó74,40
Kč. Váledem k havarijnímu stalu úžlabí a střešní krytiny odsouhlasila Éda uzavření smlowY o dílo
s firmou Koníček , kde kvďifikovarrý o<lhad ceny je do 50 tis.Kč. Ing.Kladníček upozomil , aby toto
bylo ošetřeno ve smlouvě a nedošlo k dalšímu účtováŤtí víc€prací.

Návrh usnesoní:
Zo schvaluje uza!ření smlouvy o dílo s firmou Koníček na částl:u 99.638'--Kč.
Pro:12 Protii0
Náwh bYl přiiat

zdňel se.,o

Návrh usn€sení:
zo schvaluje uzavření smloulry o díio s firmou Elgo cz na částku 8,7.6,I4'40Kč'
Pro:1 1
Návrh bYl Dřiiat

Zdržel se:1 (Gorčík)Proti:0
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Návřh usnesení:
Zo schvaluje uzavření smlouvy o dílo s fiŤmou Koníček na úístku do 50.000,-Kč-oplava
KrempÚsKycn prvKu na sÚes€ lvlĎ.
Pro:12 Proti:0 Zdrže| se|.o
Náwh bvl přiiat

2) Rozpočtoyá změla ě.3/201l

ROZPOCTOVA ZMENA
ř}'3l20,|1

VýDEJ

MÍstní komunikace

MŠ

Veřejná zeleň

Odpady

Veř' Rozhlas

BD

Slavnosti

Knihovna

Studie

Veřejné osvětlení

Sport

celkem

.1 720 000'00 Kč

682 000'00 Kč projekt'audit'revjŽe'střecha'sociálky'pIechy

100 000'00 Kč kFovinořez' úprava ze|eně

40 000'00 Kč

6 000'00 Kč

320 000'00 Kě sporáky,okna

104 000'00 Kč

4 000'00 Kč skřÍně

250 000'00 Kč

í00 000'00 Kč

114 000,00 Kč projekt'dřevěnka'ener.,pIot

0'00 Kč

stalostka kjednotlivým bodům podala podrobné lrysvětlení a ziiroveň všem předala vyúčtoÝání
sosnovských slavností, kde došlo k navýšení oploti původnímu lozpočtu.

Návrh usneseníl
Zo schvaluje lozpočtovou změnu č.3/20l1.
Pro:l2 PÍoti:o Zdržel se:o
Nálth bvl přiiat

3) Dotace- Program obnoly venkoYa
v pÍuběhu áří starostka obdržela z KÚLK podmínky pro poskytování účelových dotaci zÍo7-počhr
Libereckého kaje z Gmntového fondu _ Program obnovy venkova. Tento projekt obsahuje celkem 8
dotačních titulů, kde dle rozboru a doporučení rady obce je vhodné žádat o titul č. 3 _ obnova a
ziizování veÍejté zeleně (plocha u fotbalového hřiště) a dotační tihrl č' 4 ' oplava a \.ýstavba
místníoh komrmikací , chodníků , veřejného osvětlení , mostků , álivů autobusové dopla\Y,
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parkovišť. Jedná se o úpravu plochy mezi vet' klinikou a hospodou Na RůŽku. Ing. Anděl se dotázal,
zda by nebylo vhodné Žádat v dotačním titulu ě.1 o opra\u a úddbu požámí nádde. stalostka
uvedl4 že stav požámí nádrže již řeší s příslušnými orgliny. Bc' Gallo se dotrizal na termín Dodání
žádosti. stalostka odvětila'že termín je do l4.l0.201l do 14.00 hod. Pan Micháek doporučil oii
sepisování ádostí spolupracovat s p.strnadovou, ktení plo obce svazku obcí Éeklo tuto
poŤadenskou činnost vykonává zdarma.

Návrh usnesení:
Zo schvaluje podríní žádosti dotace na veřejnou zeleň _ dotační tiful ě.3.
Pro:12 Proti:0 ZÁrŽel seO
Nálrh bvl ořiiat

Návrh usnesení:
Zo schvaluje podrání ádosti dotace na úplavu veřejného prcstranství - dotační titul č. 4.
Pro:.12 Proti:0 zdržel se:o
Návrh bvl Dřiiat

4) Diskuze + různé

o MŠ v roce 2010 hospodďila se áskem 20.199,54 Kč a Bc. Křížová žádá o převod do fondů'
kdy navrhuje do fondu rezervního převést 15.199,54 Kč a do fondu odměn převést 5.000,-
Kč. Paní Pátková se dotázala, zda byly provedeny audity vMŠ a s jakým výsledkem.
starostka odpověděIa, audity provedeny byly a dokonce byly zkonholovríny při posledním
auditu z Krajského úřadu ' který proběhla před 14ti dny'

Návrh usnesení:
Zo schva|uje převedení finančních prosťedků MŠ do fondu rezerr,ního l5.199,54 Kč a do fondu
odměn 5.000,-Kč.
Pťo:12 Protí:o
Návrh byl Dřijat

ZdtžeI sei0

r Rada obce se zabýva|a návrhem účetní p'Mackové na vyřazení z majetku obce a nal'rhla
zřizení komise, která se bude jednotliÚmi položkami zabýat a nawbne jak s nimi drile
nak|ádat ( prodej, likvidace)' Pan Janovský navrhl předat futo práci stavební
konrisi.Ing.Kladníček narÍLítl, že je nutné mít vkomisi účtďe. Na to rcagoval návrhem
p.Michálek ať tuto funkci převezme finanění výbol.

Návrh usnesení|
Zo ukládá finančnímu qÍboru provést rozbory vyřazeného majetku do konce října 20 l 1 .
PÍo..72 Proti:0 zdťže| se'!
Ná!Ťh bYl přiiat

. Bc.Gallo se zeptaljak má postupovat v případě zakopnutých míčů na pozemek p.Matouška,
kteď opakovaně míče newací. starostka s ním již futo záležitost konzultovala a p.Matoušek
trvá na zvednutí ochaÍmých sítí. Toto řešení sejevíjakojediné účinné.

Návrh usnesení:
Zo schvaluj€ 1Tbudovrání zvýšené ocfuarrné sítě u hřiště s uítělým povrchem.
Pro:12 Proti:o
Návrh bvl Dřijat

Zdržel se:0



. Mt'Dr. Kadlec se dotlbal zda se provádí čištění kanalizac€. stařostka již celou věc řeší vespolupráci s firmou sČvaK. Postup!ě zkontolují celou obec'

. Pan Micháek podotk.I, že akce,,Putující kontejrEl.. byla málo propagovaÍuá. Umístění plakáfuna vývěsky je nedostaěující.staÍos1k: b.el:'!ďo.Jla vědorní. 
.Ing. 

Řla<lníček doplnii ze jezapotřebí více využívat místní rozblas.MUDr. Kadlec navrhl 
-unístit 

dďší 
"l.c.ti. 

přJáúřadem, kde je zvýšený pohyb obyvatel díky obchůdku.

. Paní Jeřalová žádá o odstranění tisů před oÚ. Důvodem je z!ýšený pohyb dětí kolemobchud\u a n9 všeahny děti vědí , že jšou keře jedovaté. Stáostká toto jiŽ konzultovala sezahradnickou firmou, zda by nebylo možné keře iřesadit a nebylo jí to doporučeno.

o MUDr. Kadlďj€ště upozomil na ýav ̂ vodní shouhy pod el.vedením, která je z větší částizaÍresená. stouhaje v majetku Povodí ohie a nachází se na pozemku Č'Lípy. 
-

o Pan. Braun upozomil na chybějící rozhlas na Ramši a iesné. Starostka odpověděla, žes vybudovráním rozlúasu se počítá s Ústavbou noých rod.domů.

. MVDr'Russ poděkoval za úspěšnou rekonstukci MŠ, kde víme, že stav klovu byl kritický.

. Bc.Křízová -pozvala všechny přítoÍmé do MŠ, aby všichni mohli posoudit, jak bylyprosťedky obce vynaloženy'

. Paní Pátková se dotázala zda bylo.zažádáno o pozemek ě.p. 3|3/19 a 3l3l3. o pozemek
3|3/|9 již zůádálo bylo, ate odpověd' zatim z pozemkovéhoiondu nepřišla. o pozemek ě'p.313i3 měl žádat bývalý stalosta. v píípadě , ze takto neudělal, urychleni zazádá starostka.

. Panvoves.se do!áza| na jízdn řád MIID. staŤostka odpověděla , že na přelomu července asrp. na se jizdní řády změnily aniž by o tom byla obec informovrína.Připomínky tedy
k jízdnímu řádu nebyly podríny. Věc konzultolaia i i p'Hanušem , lteny pracujjjako dispeeer
MHD a ani on nebyl v dostatečném piedstihu o téio změně informovan. Další změna sepllínuje k l.l.2012 a obec své pňpomínky podá.

. stargstka se vlátila k pozvánce paní ředitelky MŠ a nawhla, aby příští zasedáoí Zo proběhlo
v MS.

Návrh usnesení:
Zo souhlasí s konánim říjnového zastupitelstva v mateřské škole v sosnové.
Pro:9 Proti:l (Kladniček)
Návrh bvl přiiat

JednIání bylo ukončeno v 19,45 hod.

Zapsala; J.Macková

Jindřiška Halasníková
Starostka

V Sosnové dne 26.9.201 1

z&žel se;2 (Pátkov4AÍIděl)

ověřovatelé zápisu:

Ing.R.Arděl

Ing.J.Kladrríček



USNESENIč.12120Í|
zjedn.íní mimořádného zastupitelstva obce konaného dne 26.9.2011 od 18.00 hod. na oÚ

v sosnové

12lA Zo souhlasí se zrušením usnesení Ro č.10,4I.

!2IB zo schyaI\je změnu programu-prohoďt bod l za bod 2.

12lc Zo schvaluje program jednáni dle nawžené zněny.

12lD Zo schvaluje uzavŤení smlouvy o dílo s firmou Koníček na částku 99.638,*Kč'

12lE Zo schvaluje uza\Ťení srrúoulT o ďlo s firmou Elgo cZ na částku 87.674,40Kč.

IZIF Zo schvah]je uzavřenl smlowy o dílo s firmou Koníček na částku do 50.000'-Kč-oprava
klempířských prvku na střeše Ms.

12lG Zo schvaluje lozpočtovou aněnu ě.3/201 1'

l2lII Zo schvaluje podání žádosti dotac€ na veřejnou zeleň _ dotační titul č.3.

12lI Zo schvaluje podání žádosti dotace na úpIaW veřejného prostanství _ dotační tifií č. 4.

12lJ Zo schvaluje převedení finančních plostředků Ms do fondu rezerr.rrího l5.199,54 Kč a do
fondu odměn 5 '000,-Kč.

l2|K7'o llkJádá ťnar'čnímu \"ýboru plovést lozbory vlazeného majetku do konce října 2011.

|2IL Zo schvahje vybudování zvýšené ocbranné sítě u hřiště s umělým powchem.

12lM Zo souhlasí s konráním říjnového zastupitelstva v mateřské škole v sosnové'

ffi ftzea6r"#{
Jindřiška Hďasníková

starostka
Michal J

/./z2zL./ -','
, . ,  , , .  , ' , .  ' ,  '  , ,  ' ' '

,; -?

V Sosnové 26.9.2011
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